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Protokół 
z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

w dniu 23 kwietnia 2012

1. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marian Kita obecny
3. Radny Krzysztof Francikowski obecny
4. Radny Andrzej Mentel obecny
5. Radny Wiesław Konderak obecny
6. Radny Mirosław Kędzierski obecny
7. Radna Renata Malinowska obecna

Tematy posiedzenia komisji 

1. Funkcjonowanie komunikacji miejskiej- ewntualne możliwości przywrócenia komunikacji 
na rynku

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu komisji wzięli udział:
Burmistrz Teresa Kosmala, Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Kierownik Wydziału Rozwoju i 
Inżynierii Miejskiej Zofia Gajdzik, Doradca Burmistrza Andrzej Świątek, Radna Zofia Bazańska, 
Przedstawiciel KZK GOP Ilona Ostrowska, Dyr Szpitala w Czeladzi Jacek Kołacz.

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji 

pkt.1

Temat omawia Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej Zofia Gajdzik: W 
projekcie rynku założenie było takie, aby komunikacji w rynku nie było. Dlatego powstały 
przystanki na ul. 1 Maja i na ul. Szpitalnej miał być jeszcze przystanek na ul. Kombatantów ale w 
rejonie pętli tramwajowej. Dokumentacja wygląda w ten sposób, że miało być rondo na 
skrzyżowaniu ul. Szpitalna i ul. Kombatantów i następnie w pobliżu pętli miał być kolejny 
przystanek, ale część ta nie została zrealizowana i dla tego tak jest. Komunikacja z rynku została 
zdjęta ze względu na to, że podjazd na rynek jest dość stromy, autobusy miały problem z wyjazdem 
szczególnie w okresie zimowym, dodatkowo tam na skręcie wszystkie linie się krzyżowały i 
powodowały pewnego rodzaju korek. Poza tym rynek w założeniu miał być miejscem spotkań 
mieszkańców. 

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej Zofia Gajdzik
2. Przedstawiciel KZKGOP Ilona Ostrowska
3. Burmistrz Teresa Kosmala
4. Radny Andrzej Mentel
5. Radny Marian Kita



6. Radny Władysław Konderak 
7. Radna Zofia Bazańska
8. Radna Renata Malinowska

pkt.2

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak Wałek: Zmiany dotyczą Wieloletniej Prognozy 
Finansowej, wynikają z wcześniej podjętych decyzji. Druga zmiana jest związana z uaktualnieniem 
danych w Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Czy są jakieś pytania do materiałów?

Pytań nie było.

Radny Andrzej Mentel: Czy jest możliwość przeprowadzenia wcześniejszych badań dotyczących 
wad postawy niż w listopadzie i grudniu. Gdybyśmy mogli zasugerować to samodzielnemu 
zakładowi publicznemu, który przeprowadza te badania. Czy wykłady odbywające się w Miejskiej 
Bibliotece Publicznej były realizowane ze środków gminnych.

Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Tak wykłady były realizowane ze środków gminnych.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
3. Burmistrz Teresa Kosmala

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Przed podjęciem decyzji o umorzeniu zaległości 
czeladzkiego szpitala wobec ZIK członkowie zdecydowali, aby spotkać się z Panem dyrektorem.

Temat omawia Dyr Szpitala w Czeladzi Jacek Kołacz.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Dyr Szpitala w Czeladzi Jacek Kołacz
2. Burmistrz Teresa Kosmala
3. Radny Krzysztof Francikowski
4. Radna Zofia Bazańska
5. Radny Andrzej Mentel
6. Radna Renata Malinowska
7. Radny Marian Kita
8. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji Polityki Społecznej i Bezpieczeństwa

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Odczytuje pismo dyr. Szpitala w Czeladzi Jacka 
Kołacza w sprawie umorzenia zaległości z tytułu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.

Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia wnioskuje do Pani Burmistrz o ponowne przedstawienie 
projektu uchwały dotyczącego umorzenia starych zaległości finansowych szpitala wobec ZIK pod 
obrady Rady Miejskiej na najbliższej sesji.



Głosowanie

głosów za 4
głosów przeciw 2
głosów wstrzymujących się 1

Radny Marek Rajca przewodniczący: Czy mają Państwo jeszcze pytania do któregoś z punktów?

Pytań nie było.

Radny Marek Rajca przewodniczący: Zamykam posiedzenie komisji.

Protokołował Przewodniczący
Krystian Załęczny Komisji Polityki Społecznej i Edukacji

   Marek Rajca


